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Die Analyse fädelt in einer textnahen Lektüre jene Kontexte der Prostitutions- und Hygienedebatte um 1900 auf, in denen der sonst als Musikhistoriker tätige Paul Zschorlich gegen die gängigen Reglementierungsvorschläge in Deutschland ins Feld zieht, allerdings mit einer erkennbaren Note der solche Argumentationen auszeichnenden Doppelmoral.

Der besprochene Text findet sich auf Kakanien revisited in: Paul Zschorlich: Prostitutions-Utopien.








By means of close reading of an article by Paul Zschorlich, a historian of music, the study explores those contexts of the debates on prostitution and hygiene around 1900, in which Zschorlich fights against the habitual proposals for the reglementation of prostitution in Germany. His way of argumentation, on the other hand, sheds light on the dual morality of the given debates.

The analyzed article is to be found on Kakanien revisited in: Paul Zschorlich: Prostitutions-Utopien.
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